
Referat af bestyrelsesmøde d. 28/4 2025 kl. 18.00 – ca. 20.20                                
 

Punkt Drøftelse Beslutning 

1. Velkommen Afbud fra Ida S.  

2. Godkendelse af referat (5 

min) 

 
Godkendt. 

Fremadrettet 

godkendes 

referat på FB, 

således det 

hurtigere kan 

lægges op på 

Srla 

hjemmeside 

3. Nyt fra juniorudvalget (5 

min) 

Brainstorm på aktiviteter for året. Næste møde 

5. maj, hvor der laves opslag omkring 

hyggeaften den 31. maj. 

Drøftelse af aktiviteter for ridelejren skal på 

mødet den 5. maj. Lisa melder ind til 

juniorudvalget. 

 

4. Evaluering af gennemførte 

aktiviteter  

  

1. Arbejdsdag d. 13. april – 

Anne (5 min) 

God arbejdsdag med god stemning, deltagelse 

af mange nye medlemmer og unge 

medlemmer. Det var et godt tiltag at der var 

tilmelding og at det var meldt ud på forhånd 

hvilke opgaver, der skulle løses til arbejdsdag.  

 

2. D-stævne d. 26.-27. april 

– Ida S (10 min) 

Fint stævne – dog kunne der have været flere 

starter. Første gang med nye tovholdere på 

stævne, men det gik fint med planlægning, 

tilmeldinger, kommunikation mv. Fungerede fint 

med eftertilmeldinger. Det var dyrt med officials 

fordi de kom langt væk fra og det er dyrt i 

kørsel. TD var der lørdag og det fungerede 

godt. 

Ikke musik i stalden fredag aften til de 

kommende stævner. Det giver for meget uro for 

hestene.  

Jokerspringning var et hit og der opfordres til at 

denne klasse også udskrives til efterårets 

stævne.  

TD igen til 

stævnet i 

efteråret 

3. Hjælp til Limfjordsløb 26. 

april - Lisa (5 min) 

En flok ude at hjælpe og arrangøren var meget 

glad for hjælpen. Første gang med lang rute, 

der gav arrangøren lidt udfordringer. 

 

5. Emner til 

orientering/drøftelse 

  

1. Nyt fra postkassen – Lisa 

(5 min) 

Bekymring omkring stor hest på staldgangen, 

der er sur, når man går tæt på: Der bør mindes 

os at det er vigtigt at holde afstand og læse 

hestens kropssprog. Der er også en række 

andre områder, hvor det er vigtigt eks. omkring 

boksene mv.  

 

Forslag om at lave kravlegården om til 

indendørs hal: bestyrelsen er bevidst om dette 

ønske, og synes også det er en god ide, som er 

Der laves et 

punkt omkring 

det i næste 

nyhedsbrev; 

hestens sprog, 

omgang i 

stalden samt 

guffere til heste, 

man ikke 

kender. 



vendt flere gange. Der er dog mange ting, der 

skal tages stilling til og prioriteres. Vi håber det 

sker på et tidspunkt.  

 

Trækketov i stalden anvendes ikke af alle.  

 

 

 

Det indskærpes 

at der skal 

anvendes 

trækketov. Dette 

gøres sammen 

med 

indskærpning af 

andre regler 

herunder 

mobiltelefon mv. 

samt punkter i 

relation 

staldadfærd 

generelt, 

afstand ved 

fodring uden for, 

binde dem, 

oprydning efter 

egen hest på p-

plads, staldgang 

mv.  

 

Der udarbejdes  

udkast til 

nyhedsbrev og 

genbesøg af 

regler. 

2. Økonomi – Lisa (15 min) Gennemgang af revideret kontoplan, der bedre 

udspecificerer eks. drift, cafeteriadrift mv.  

 

Børneattester er udsendt. Husk godkendelse 

 

Henset til risiko for svindel bør der komme to 

godkendere på bankoverførsler. 

 

Kasser anmodes om at udarbejde en opgørelse 

over klubbens likvide midler, således det bliver 

synligt hvad der kan anvendes på eventuelle 

indkøb til klubben. 

Bestyrelsen 

gennemgår og 

melder til Lisa, 

hvis der er 

spørgsmål eller 

input til 

ændringer 

senest 1. maj.  

 

To godkendere 

besluttes.  

3. DRF 

Repræsentantskabsmøde 

– Lisa/Anette (5 min) 

Lisa og Anette var afsted. Dem de stemte på 

blev valgt ind.  

Der er mange ting i gang i DRF og der er 

gevaldigt underskud i DRF, men med forklaring 

tilknyttet. Der kommer nogle ændringer vedr. 

bedømmelser i forhold til dressur, hvor 

dommere kommer på kursus eks. med fokus på 

rytters indvirkning mv. Der sættes fokus på 

hestevelfærd og det praktiske arbejde med 

dette. 

 

4. Indkøb af nyt 

springmateriel – Lone (10 

min) 

Lone har talt med Cecilie som foreslår nogle 

forskellige pakker, der skal søges om. Der 

søges om træbomme, da det er krav til C-

stævner.  

Pakker og priser 

formidles til 

Dennis, så der 

kan ansøges 



5. Nye skabe i cafeteria og 

sekretariat - Anja og 

Anette (5 min) 

Intet nyt. Update næste gang  

6. Udlån af 

kæphestemateriale – 

Anette (5 min) 

Anette har modtaget mail omkring hvorvidt vi vil 

udlåne kæphestemateriale til et arrangement 

den 14. juni.  

Vi udlåner ikke, men vil undersøge om nogle fra 

kæphest har mulighed for deltage og 

repræsentere Srla samt passe på udstyret. Hvis 

ikke det er muligt med deltagelse fra Srla, kan vi 

ikke efterkomme forespørgslen. 

Anne 

undersøger om 

Camilla fra 

kæphest kan 

deltage.  

7. Ridehjelm på 

hjælperholdene? – Lisa 

(5 min) 

Det er nu et krav at hvis man opholder sig på 

opvarmningen til stævner, så skal man have 

hjelm på. Det er nemt at glemme når man ikke 

er vant til at bruge det som hjælper.  

Undervisere under 18 skal jo have hjelm på.  

 

Obs på at det også er en god ide at have hjelm 

på ved omgang med hest/pony i stalden og 

afhentning/aflevering på fold.  

Det besluttes at 

alle hjælpere og 

undervisere 

under 18 år skal 

have hjelm på. 

Det inkluderes i 

regelsæt og 

undervisere skal 

tjekke at alle 

hjælpere har 

hjelm på.  

 

Der laves 

anbefaling om 

hjelm generelt.  

 

Regelsættet 

gennemgås på 

næste møde 

hvor alle har 

gennemgået 

inden. Lisa er 

tovholder på 

input.  

 

Der udarbejdes 

derudover 

udkast til 

nyhedsbrev. 

Anja laver 

udkast.  

8. Ny havetraktor – Anne (5 

min) 

Virker ikke længere. Der ønskes derfor en ny 

brugt.  

Lisa vender 

med Emilie 1. 

maj og melder 

beløbsgrænse 

til Anne.  

9. Trækketov i stalden – 

Anne (5 min) 

Det skal indskærpes at alle skal bruge 

trækketov.  

Med i 

nyhedsbrev 

(udkast jf. punkt 

5.1 og 5.7) 

6. Kommende aktiviteter   

1. Dressurundervisning ved 

Sandra d. 3. maj – Lisa (5 

min) 

Næsten fuld hus på tiderne. Hallen/anvendt 

bane lukkes i det tidsrum.  

Der kan købes toast til frokost kl. 12.  

Lisa informerer 

på 

medlemsside.  



2. Kursus v. Rasmus 

Kristensen – Lone (5 min) 

Der har været møde i sportsudvalget og 

arrangement i 2. kvartal er fællesstævne i 

Uggerhalne.   

 

Lone 

undersøger om 

Rasmus kan 

komme til 

dressur/spring 

kursus samt om 

Michael Grønne 

kan komme og 

undervise en 

mandag. 

3. Fælles tur til stævne i 

Uggerhalne (13-15. juni) 

og Nørhalne (10.-11. maj) 

– Lone (10 min) 

Der er meldt ud omkring Uggerhalne og der 

etableres en gruppe til dem, der har meldt sig 

til.  

Der laves ikke Srla arrangement til Nørhalne.  

 

4. Ridelejr – Lisa (5 min) Der sendes invitation ud snarest. Prisen vendes 

og justeres en smule i forhold til stigende priser 

på indkøb mv. 

Overnatningsmuligheder er ved at blive afklaret.  

Prisen hæves 

med 50 kr. for 

begge grupper.  

7. Nyt fra udvalgene (15 min)   

1. Bane- og 

vedligeholdelsesudvalg 

Intet nyt  

2. Undervisningsudvalg Intet nyt  

3. Cafeteriaudvalg Der indkøbes nye frituregryder – forventet udgift 

omkring 5000 kr.  

Godkendt. 

Anette køber 

4. Stævneudvalg Papirløs kursus 29. april.   

5. Sponsor- og pr-udvalg Der skal søges tilskud til skabe, spring samt 

bord/stole. Obs deadline for Nibe Fonden 1. 

Maj.  

Ved ansøgning skal det anføres hvorfor, hvad 

det vil bidrage til mv.  

 

6. Aktivitetsudvalg SAO stævne i weekenden. De mest 

interessante klasser er dog torsdag og fredag i 

dagtimerne, så der arrangeres ikke fælles tur.   

 

7. Sportsudvalg Er vendt  

8. Indretning af cafeteria Intet nyt  

8. Eventuelt (10 min)  
 

 
Der er ønske om en lavere præmieskammel. 

Banevedligehold laver ny – obs på at der skal 

være plads til et par ryttere ved delte pladser 

Det godkendes 

at der laves en 

ny.  

 Næste møde 26. maj kl. 18.00  

 Mødet i juni flyttes til tirsdag den 24. juni kl. 

17.30 

 

 

       


